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Geachte dames en heren, 

Onlangs kregen wij van de wethouder Sport van de Gemeente Maastricht de "uitwerking" van de 
tarievennota buitenaccommodaties onder ogen. 

Zoals in eerdere gesprekken aangegeven bij de wethouder wisten wij dat er een verhoging zit aan te 
komen, maar deze is echt buitenproportioneel. 

Verder zijn dit alleen eindbedragen en niet de calculaties hoe men hieraan komt! 

Zo kunnen wij ook niet zien waar nu de kostenverhoging in zit en hoe de opbouw van de bedragen is. 

Graag zouden wij willen weten hoe de calculatie is opgebouwd, met deze uiteindelijke eindcijfers 
kunnen we niets, is ook niets te vergelijken voor ons met andere verenigingen. 

Wij delen samen met voetbalvereniging RKASV de kantine, dwz wij huren de kantine van de 
gemeente en in dit overzicht komen wij zelfs helemaal niet voor! Ondanks het huurcontract bestaan 
wij blijkbaar niet voor de Gemeente als huurder van onze kantine... 

Graag willen wij dan ook weten wat er in de servicekosten zit van de accommodatie en de 
servicekosten van de huur velden. 

Waarom moeten we nu ineens voor de kleedkamers betalen, dat zit/zat toch in de huur van de 
velden? 

De calculatie van de nieuwe tarieven is bij ons gebaseerd op de huur van de velden met beheer 
(2015/2016) en materiaal inclusief gebruik kleedkamers, tegenwoordig moeten we alle materiaal zelf 
aanschaffen en beheer doen we nu "noodgedwongen" grotendeels zelf. Wij worden nu dus dubbel 
gepakt in de calculatie! 

Wij zijn met de tarieven van de velden met beheer en huurprijzen kantine en alles wat hier 
inbegrepen bij was naar dit mooie complex gelokt en hebben altijd met Gemeente Maastricht 
meegedacht en ons positief opgesteld. De afspraken van normale huurverhoging zijnde max 2% per 
jaar gaan ze nu weer helemaal voorbij, voor ons is de Gemeente Maastricht helaas weer een zeer 
onbetrouwbare partner gebleken. 

Samen met de gemeente zorgen dat de inwoners van Maastricht gaan sporten, wordt voor onze 
vereniging met deze tarieven niet meer mogelijk en is het voor ons persoonlijk als bestuursleden 



onverantwoord om nog door te gaan met het uitvoeren van de VRIJWILLIGE, lees geen vergoeding!, 
uitvoering van de opdracht van Maastricht Sport, het bevorderen van sport uitoefening in onze stad. 

Met deze tarieven zouden we te grote financiële risico's aangaan waar we uiteindelijk privé de 
rekening krijgen gepresenteerd. 

Hier passen we voor. 

Wij als volksclub hebben toch zeer zeker een groot aandeel in de opvoeding, begeleiding en van de 
straat houden van de jeugd en volwassenen in de Maastrichtse achterstandswijken. 

De tarievennota gaat in onze ogen alleen maar om cijfertjes van afdeling financiën en niet over de 
secundaire zaken die nog veel belangrijker en ingrijpender zullen zijn. 

Maar goed, dit allemaal hebben wij in de loop van de jaren tig keer aangehaald en hier wordt binnen 
de Gemeente Maastricht helaas geen gehoor aan gegeven, hopelijk dat de politiek ons, dus eigenlijk 
de sportende inwoners en een hele grote groep vrijwilligers van Maastricht, hierbij kan bijstaan 
voordat wij een andere hobby moeten gaan zoeken 

Namens het bestuur en alle leden van Willem 1, 

Met sportieve groet. 
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